
Ledamoten Anssi Auras och flera andra (16) ledamöters motion om att utreda 
finansieringen, verkställighetsmodellerna samt samarbetsparterna för 
byggandet av ishallar i Dickursby

VD/1971/00.02.00.03/2014

Ledamoten Anssi Aura och 16 andra ledamöter har lämnat in följande motion i enlighet med 
fullmäktiges arbetsordning:

”Jag föreslår att det vidtas snabba åtgärder för att utreda finansieringen, verkställighetsmodellerna 
samt samarbetsparterna för byggandet av ishallar i Dickursby. 

Bakgrunden i korthet: 
Stadsfullmäktige godkände 18.11.2013 en planändring som gör det möjligt att bygga en ishall med två
rinkar på Dickursby idrottsparks område. Vidare uppdaterade fritidsnämnden 11.6.2013 
idrottsplatsprogrammet, i vilket möjligheterna till att ordna verksamhet förlagd till ishallar 
konstaterades ligga överst på listan över idrottsbolagens byggnadsprojekt.    

Motiveringar: 
Bristen på konstisar och naturliga isbanor sätter gränser för hur föreningsverksamheten kan utvecklas 
och därmed också för möjligheterna att stödja sådana idrottsaktiviteter som barn och ungdomar tycker
om. För tillfället kan föreningarna inte bilda så många lag som det finns efterfrågan på, på grund av att
det saknas isförhållanden. Vidare måste flera lag i Vanda regelbundet utöva sin sport i någon 
grannkommun. Det nuvarande läget är ohållbart. 

Att bygga ishallar är på lång sikt en lönsam investering för staden.  

Vi undertecknade önskar att staden tar i med krafttag och intar en starkare position vid 
finansieringsförhandlingarna för att lösa situationen."

Stadsfullmäktige 3.3.2014 § 22

Beslut:
Stadsfullmäktige beslutade att ta upp ärendet till behandling och sända det till stadsstyrelsen för 
beredning.


